
Bestyrelsesmøde mandag den 14. juni 2022 kl. 19.00-21.00 

Tilstede: Michael Thaarup, Lotte Krukiewicz, Evald Lynggaard, Hans Peter Nissen og Bettina 

Grønbech (referent)                                                                                                                                        

 

Dagsorden 

1. Status på klubbens økonomi, medlemstal – kort info. (Evald) 

Ad. 1.  

Klubbens saldo: 30.168 kr. 

Medlemstal: 58 betalende medlemmer. 30 som alm medlemmer (heraf 8 nye medlemmer), 

13 er long distance, 4 er gamle medlemmer, 4 er støttemedlemmer og 2 er SUP-medlemmer. 

  

 

2. Rokort eller Havkajaknord. Opsummering fra sidst af fordele og ulemper ved de to systemer 

(Michael) herefter diskussion og beslutning 

Ad. 2 

Fordele ved Rokort er bl.a. at vi bliver en del af de mange andre foreninger, som er med i Rokort, 

og at der er flere muligheder for at få aflastet administrationen af klubben når Rokort er 

implementeret.  Ulempen er at Rokort er dyrere end Havkajaknord, i alt 2200 årligt imod 500 kr. 

årligt. Derudover er der et oprettelsesgebyr på Rokort på 2000 kr.  

Alligevel er der enighed om at tilslutte sig Rokort.  

Implementering sker i løbet af efterår/vinter og Henrik som præsenterede Rokort ved sidst 

bestyrelsesmøde har lovet at assistere med implementeringen.  

 

3. Svømmehal – næste vinter, datoer for næste sæson kan meldes ud 

Ad. 3 

Datoer for sæson 2022/2023 ligger nu på klubbens hjemmeside. Der er i alt 7 gange. Herudover 

kommer en gang i forbindelse med roeruddannelsen 2023, som ikke er booket.  

 

 



4. Klubben udvalg – status – Turudvalget (Michael) Festudvalget (Lotte) 

Ad 4 

Michael og Jesper udgør turudvalget og ingen nye har meldt sig.  

Lotte undersøger mulighederne for at nedsætte et festudvalg. 

 

5. Kommende aktiviteter 

Ad. 5  

SUP-hold for Ungdomsskolen maj/juni - kun 2 tilmeldinger → kurset aflyses 

SUP-hold for nye medlemmer i juli måned: Lotte laver PR for holdet til lokalaviser mm. 

Andre aktiviteter: torsdagsroning også med instruktører 

Øvrige planlagte ture er på klubbens hjemmeside. 

 

6. Nyt klubhusbyggeri:  Orientering fra klubmødet om nyt klubhus, drøftelse af procedure for 

igangsættelse af arbejdet/nedsættelse af et udvalg, plan for det fremadrettede arbejde og 

orientering om indledende drøftelser om et evt. samarbejde med Skawdyk 

Ad.6  

Flere muligheder for et nyt klubhus blev drøftet på klubmødet men der er brug for at vide hvad der 

er muligt i forhold til nuværende placering eller en ny placering. Derfor besluttes, at Michael på 

bestyrelsens vegne inviterer driftschef for havnen til et møde med bestyrelsen for at starte en dialog 

op mulighederne.  

 

7. Klubbens elforbrug – hvor stort er det reelt, muligheder for at bringe forbruget ned. 

Evald orienterer om en stigning i el- forbruget og mulige årsager drøftes. Det besluttes at søge 

faglig bistand til at se mulige årsager til det stigende forbrug igennem.  

Michael tager kontakt til tidligere medlem som kan bidrage.  

 

 

8. Samling af de to nabolokaler til et klublokale, indledende undersøgelser, hvem vil gå i gang 

med projektet og hvornår 

Ad 8 

På baggrund af det stigende elforbrug besluttes at udsætte beslutningen om at samle de 2 lokaler. 

9. Eventuelt 

Ad. 9 

Ingen punkter til eventuelt.  

 

                          


